
 

 

 

 

 

 

Met deze nieuwsbrief brengen we u graag op de hoogte van het laatste 
nieuws van het CDA Hoogeveen. De maand maart stond in het teken 
van de Provinciale Staten- en Waterschapsverkiezingen en het was de 
maand waarin bewonersgroep Boekweitlaan en het CDA goed nieuws 
ontvingen over het verbeteren van de verkeersveiligheid op het traject 
Lomanlaan-Boekweitlaan-Buizerdlaan – een bekend campagnepunt 
van het CDA. In deze nieuwsbrief blikken we hierop terug.   

 

Ervaar de kracht van samen! Verkeersveiligheid Boekweitlaan 
wordt door inzet buurtbewoners en CDA flink verbeterd 

Samen met bewoners veiliger maken Lomanlaan, Boekweitlaan en 
Buizerdlaan, dat is één van onze speerpunten voor de raadsperiode 2022-
2026. En daar zit vaart achter! In april 2022 werd een CDA-motie om 
veiligheids- en snelheidsbeperkende maatregelen te nemen op het traject 
Lomanlaan-Boekweitlaan-Buizerdlaan unaniem aangenomen. 
Ondertussen hielden raadsleden Aaf-
Tineke Bisschop en Bert Otten nauw 
contact met bewonersgroep 
Boekweitlaan. Met succes: op 8 maart 
werd duidelijk dat er zes maatregelen 
worden genomen om de veiligheid te 
verbeteren en dat de gemeente ernaar 
streeft om deze maatregelen nog voor de 
zomervakantie af te ronden. Dat is goed 
nieuws voor onze inwoners die dagelijks 
gebruik maken van dit traject. De CDA-
fractie blijft de vinger aan de pols houden 
en blijft samen met inwoners werk 
maken van verkeersveiligheid. 
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CDA stelt schriftelijke vragen over sluiting schoollocatie Het 
Blokland in Noordscheschut 

Raadslid Aaf-Tineke Bisschop heeft 
namens de CDA-fractie schriftelijke vragen 
gesteld over de schoollocatie van Het 
Blokland in Noordscheschut. Aanleiding 
hiervoor is de aanstaande sluiting van de 
basisschoollocatie aan het Zwarte Dijkje 
vanwege het geringe aantal leerlingen op 
school. Bisschop licht toe: “Op de 
schoollocatie van het Blokland wordt niet 
alleen onderwijs gegeven, maar er is 
tevens een kinderopvang gevestigd. Het 
CDA vindt het belangrijk dat zulke 
voorzieningen beschikbaar en nabij zijn, 
juist in onze dorpen, zodat kinderen in hun 
vertrouwde omgeving kunnen opgroeien 
en dorpen als Noordscheschut levendig zijn en blijven. Het college heeft 
aangegeven om samen met het schoolbestuur te bekijken welke 
mogelijkheden er zijn om de kinderopvang te behouden. Voor het CDA is 
dat reden om schriftelijke vragen te stellen over de voortgang van dit 
overleg.” 

Bisschop stelt de vraag wanneer het college verwacht duidelijkheid te 
hebben over het mogelijke behoud van de kinderopvang. Daarnaast vraagt 
Bisschop het college naar een mogelijke herbestemming van het gebouw 
en hoe de gemeente dit kenbaar gaat maken. 

 

Kiezers en leden bedankt voor jullie steun! 

Op 15 maart vonden de Provinciale Staten- en Waterschapsverkiezingen 
plaats. De uitslagen van deze verkiezingen zijn voor het CDA, zowel in 
Drenthe als landelijk, teleurstellend. In Drenthe gaat de CDA-fractie terug 
van 5 naar 3 zetels en in het Waterschap Drents Overijsselse Delta van 3 
zetels naar 2 zetels. Toch voelen Erik-Jan Kreuze en Bert Otten zich gesteund 
door de vele hulp tijdens de campagne en het aantal voorkeurstemmen dat 
zij hebben gekregen. Erik-Jan Kreuze ontving bijna 750 voorkeursstemmen 
en Bert Otten maar liefst 2.198 voorkeurstemmen, waarvoor oprechte dank. 
We feliciteren de BoerBurgerBeweging met haar overwinning en willen 
samen met u terugblikken op de verkiezingen. Dat vindt tijdens de 
Algemene Ledenvergadering op 12 april plaats waar wij ook samen met u in 
gesprek gaan over de Hoogeveense politiek. U bent namens de fractie van 
harte uitgenodigd.  



CDA is mede-indiener VVD-amendement in over 
minimumpercentages woningbouw 

Een betaalbaar huis voor iedereen, daar 
staat het CDA Hoogeveen voor. Voor de 
betaalbaarheid van woningen is het 
belangrijk dat er meer woningen worden 
gebouwd voor jong en oud en om dat te 
stimuleren moeten belemmeringen in de 
ogen van het CDA waar mogelijk worden 
weggehaald. Een voorbeeld van zo’n 
belemmering is het invoeren van 
minimumpercentages voor woningbouw. 
Het college van burgemeester en 
wethouders wil met de nieuwe 
Woon(zorg)visie minimumpercentages 
opnemen voor alle typen woningen  met 
uitzondering van koopwoningen boven de 355.000 euro.  Het CDA 
beschouwt de minimumpercentages als een sta-in-de-weg en is daarom 
mede-indiener van een VVD-amendement hierover.   

Raadslid Aaf-Tineke Bisschop vertelt hierover: “Minimumpercentages voor 
alle typen woningen met uitzondering van koopwoningen boven de 355.000 
euro kunnen het bouwen van woningen bemoeilijken. Als er immers niet 
aan de minimumpercentages wordt voldaan, dan kunnen 
woningbouwprojecten worden stopgezet. In tijden van woningnood is dat 
onwenselijk. In het amendement  wordt daarom voorgesteld om de 
minimumpercentages te vervangen voor streefpercentages. Dit geeft de 
gemeente de mogelijkheid om percentages in de loop van de tijd en per 
project te wegen.” Over het amendement wordt tijdens de 
raadsvergadering van donderdag 6 april gestemd.  

 



CDA stelt samen met D66, GL, PvdA, SGP en SP schriftelijke 
vragen over toekomst GKB 

Gemeentelijke schuldhulpverlening is al 
enkele decennia ondergebracht bij de 
Gemeentelijke Kredietbank Drenthe (GKB) 
– een Gemeenschappelijke Regeling van 14 
gemeenten in de provincies Drenthe, 
Groningen en Overijssel. De 
werkzaamheden van de GKB worden 
langzamerhand afgebouwd en het bestuur 
koerst erop af dat de dienstverlening aan 
een marktpartij wordt overgelaten. Voor 
het CDA was dat reden om tijdens de 
raadsvergadering van 16 juni 2022 samen 
met D66, GroenLinks, PvdA, SGP en SP een 
amendement in te dienen om te kijken 
naar andere alternatieven voor de GKB, zoals een organisatievorm die het 
midden houdt tussen overheid en markt. Met succes: het amendement 
werd raad breed aangenomen.  

Als vervolg op het amendement heeft fractievoorzitter Femke Koekoek 
samen met de mede-indieners schriftelijke vragen gesteld over de 
voortgang van de GKB. In de schriftelijke vragen wordt het college onder 
meer gevraagd naar de scenario’s met betrekking tot de gemeentelijke 
schuldverlening en naar de visie van het college op de toekomst van de 
dienstverlening. Verder wordt het college gevraagd naar zijn bereidheid om 
de raad te consulteren bij besluiten ten aanzien van de GKB. 

Naast de schriftelijke vragen organiseert Koekoek samen met PvdA en 
GroenLinks een rondetafelgesprek over schuldhulpverlening op dinsdag 25 
april. Tijdens het rondetafelgesprek gaan raadsleden onder meer in gesprek 
met vrijwilligers en betrokken organisaties als input voor het nieuwe 
beleidsplan dat nog voor de zomervakantie wordt besproken in de 
gemeenteraad. De avond is voor iedereen – fysiek en digitaal via 
hoogeveen.raadsinformatie.nl – toegankelijk. U bent van harte welkom!  

 

 

 

 

 



CDA stelt samen met SGP mondelinge vragen over 
Jeugdhulpregio Drenthe 

Tijdens de raadsvergadering van 23 maart 
heeft fractievoorzitter Femke Koekoek 
mondelinge vragen gesteld aan 
wethouder Jeroen Westendorp 
(ChristenUnie) over de Jeugdhulpregio 
Drenthe. Reden hiervoor is de 
“Hervormingsagenda Jeugd” – een 
programma dat door het Rijk en de 
Vereniging van Nederlandse Gemeenten 
(VNG) wordt opgesteld om jeugdhulp 
beter te organiseren. Bij het programma 
lijkt een nieuwe en verplichte 
Gemeenschappelijke Regeling – een GR – 
onderdeel van het programma te worden. Drentse gemeenten zouden 
volgens signalen die het CDA bereikten voornemens zijn om een nieuwe GR 
ook zonder verplichting op te richten.. Voor fractievoorzitter Femke Koekoek 
was dat aanleiding voor mondelinge vragen.  

Koekoek licht toe: “Het oprichten van een gemeenschappelijke regeling ligt 
politiek gevoelig, omdat raadsleden weinig zeggenschap hebben over zulke 
uitvoeringsorganisaties. Bovendien hebben we in Drenthe slechte 
ervaringen opgedaan met verplichte gemeenschappelijke regelingen. Ik 
heb daarom mondelinge vragen gesteld over de Jeugdhulpregio Drenthe 
aan wethouder Westendorp.” 

Koekoek heeft de wethouder gevraagd of het college voornemens is om een 
nieuwe GR voor jeugdhulp op te richten en welke taken het college hier wil 
onderbrengen. Indien het college hier positief tegenover staat, vraagt 
Koekoek het college naar de motivatie hiervoor en of het college hierover 
een debat wil voeren met de raad. 

 

 

 

 

 

 

 



CDA stelt schriftelijke vragen over grootschalige bomenkap 
bij het Kampsbossie in Noordscheschut 

Het ‘Kampsbossie’ is een mooi voorbeeld 
van groen nabij. Het kleine bos in de nabije 
omgeving van Noordscheschut wordt dan 
ook door veel inwoners van het dorp 
gebruikt voor een wandeling. Onlangs 
ontving raadslid Aaf-Tineke Bisschop 
signalen over grootschalige bomenkap bij 
het ‘Kampsbossie’ door natuurorganisatie 
Het Drentse Landschap. Het Drentse 
Landschap is begonnen met het kappen 
van een groot aantal Amerikaanse eiken, 
terwijl er inwoners zijn die zeer zuinig 
omgaan met deze bomen. Het is voor 
Bisschop reden om schriftelijke vragen te stellen. 

Bisschop licht toe: “Vanaf 6 maart is Het Drentse Landschap begonnen met 
het grootschalig kappen van Amerikaanse eiken in het ‘Kampsbossie’. Een 
deel van de eiken wordt gekapt vanwege valrisico bij de naastgelegen A37 
en de slechte staat waarin de bomen zich verkeren. Veel van de 
Amerikaanse eiken wordt echter door de natuurorganisatie verwijderd om 
reden van haar dominantie in het bos, terwijl er inwoners zijn die erg zuinig 
omgaan met de bomen. Het CDA is van mening dat we als rentmeesters ons 
prachtige landschap moeten koesteren met oog voor landbouw, natuur en 
recreatie. Daarom stellen we hierover schriftelijke vragen aan het college.” 

Bisschop vraagt het college naar zijn standpunt omtrent de bomenkap in 
het ‘Kampsbossie’ en naar de vergunningverlening ervan. Daarnaast vraagt 
Bisschop het college of er herbebossing in de plaats komt en of er andere 
plannen zijn voor het grootschalig kappen van bomen.  

 

CDA stelt mondelinge vragen over grafrechten Molukse KNIL-
militairen 

Tijdens de raadsvergadering van 23 maart heeft fractievoorzitter Femke 
Koekoek namens de CDA-fractie samen met de SGP mondelinge vragen 
gesteld over het proces rondom de vrijstelling van grafrechten voor KNIL-
militairen. Het college heeft besloten om vrijstelling van grafrechten te 
verlenen aan de eerste generatie KNIL-militairen en hun partners voor een 
periode van 30 jaar, maar heeft in tegenstelling tot de colleges van de 
gemeenten Assen en Midden-Drenthe daarbij niet de raad betrokken. Dit 
was voor de CDA-fractie reden voor mondelinge vragen. 



Koekoek licht toe: “De kern van de mondelinge vragen betreft de 
rechtmatigheid en de legitimiteit van het besluit dat door het college is 
genomen, oftewel is de raad wel of niet buiten spel gezet. Het CDA wil 
nadrukkelijk de vrijstelling van grafrechten aan de oud-KNIL militairen niet 
ter discussie stellen. De raad is echter in tegenstelling tot de gemeenteraad 
in Assen en Midden-Drenthe niet gevraagd om een besluit hierover te 
nemen, terwijl begraven een politiek onderwerp is dat zeer gevoelig ligt in 
de Hoogeveense samenleving en het begraafbeleid is vastgesteld door de 
raad. Daarom hebben we de volgende vragen gesteld aan het college: 

1. Begraven is een politiek onderwerp dat zeer gevoelig ligt in de 
Hoogeveense samenleving. Het beleid voor begraven is vastgesteld 
door de gemeenteraad. Op basis van welke bevoegdheid meent het 
college af te kunnen wijken van dit beleid en hierover geen besluit van 
de raad te vragen? 

2. Het Hoogeveense begraafbeleid gaat uit van een vaste 
kostendekkendheid. Wanneer minder mensen betalen voor een graf, 
worden graven duurder voor diegenen die wel moeten betalen voor 
een graf. Oftewel: Welk financieel effect heeft dit collegebesluit op de 
hoogte van grafrechten voor andere inwoners? 

3. De overheid is gehouden mensen in gelijke gevallen gelijk te 
behandelen. Welke groepen inwoners in onze gemeente kunnen een 
gelijk beroep doen op de uitzondering die door het college nu wordt 
gegeven, op welke gronden kan dat en waar kunnen deze groepen 
zich melden? 

 

Column: Na regen komt zonneschijn 

Arnold de Weerd 

Als ik dit stuk aan het schrijven ben, is het 
net gestopt met regenen. De zon schijnt 
weer. Vroeger leerde ik op school al dat na 
regen zonneschijn komt. Wanneer je je in 
een hoosbui bevindt, denk je helemaal niet 
aan de zon die mogelijk snel weer 
tevoorschijn komt. Nee, je zoekt een 
schuilplaats en zoekt dekking voor de regen 
en wacht geduldig tot de lucht weer 
opklaart. Als christendemocraten bevinden 
wij ons ook in die regenbui. Dat de zon weer 
komt daar ben ik van overtuigd, maar op dit 
moment bevinden wij ons in de regen. Het CDA heeft immers een forse 
verkiezingsnederlaag geleden. Het regent hard. Wij moeten schuilen en we 
zoeken elkaar op. We moeten wachten tot de bui weer overwaait. De 



regenbui geeft ons tijd om ons te bezinnen: Wie zijn we als 
christendemocraten? Waar staan wij voor? Wat zijn onze waarden en 
idealen? Wij geloven in de kracht van samen, maar wat betekent dit voor 
onze inwoners? Betekent samen dat wij altijd willen meeregeren, ook al 
moeten wij veel water bij de wijn doen?  

Deze vragen zijn van belang, omdat een deel van de kiezers zich niet meer 
herkent in het CDA en in de politiek. De ouders van de toeslagenaffaire 
hebben geen vertrouwen meer in de bestuurlijke organen in Nederland. De 
Groninger weet wat er gebeurt als Mammon zich vestigt in het kabinet. En 
boeren maken zich zorgen over hun toekomst op ’t erf. Natuurlijk siert het 
ons CDA dat wij waar nodig bestuurlijke verantwoordelijkheid nemen. Maar 
hebben we tegelijkertijd ook niet kernwaarden waar wij voor staan, 
kernwaarden die voor ons niet op de onderhandeltafel thuishoren? Moeten 
wij niet te allen tijde de mens en niet het systeem centraal willen stellen? 
Moeten wij er niet voor zorgen dat de mens en de menselijke maat 
prevaleren boven het geld? Moeten wij er niet voor staan dat privé-
eigendom gerespecteerd wordt?  

Als Hoogeveense fractie van het CDA bezinnen wij ons periodiek op onze 
huidige koers en op de resultaten die wij behalen. In de fractie en in het 
bestuur hebben wij een club warme, betrokken en hardwerkende mensen. 
Ik zou haast wel zeggen dat de zon voor het CDA in Hoogeveen weer begint 
te schijnen. Nu maar hopen dat de geest van bezinning ook de top van het 
landelijke CDA bereikt. Dan zal de zon weer gaan schijnen voor de 
christendemocratie. Dan zal ‘minder ik, en meer wij’ bewaarheid worden. Dit 
is mijn wens en overtuiging. Nu heb ik genoeg getypt. Ik stap naar buiten, 
de zon tegemoet. 

CDA neemt resultaten enquête over elektrisch rijden mee 
naar totstandkoming laadpalenvisie 

In de nieuwsbrief van februari en op de 
sociale media heeft de fractie de oproep 
gedaan om samen met ons mee te denken 
over elektrisch rijden in onze gemeente: Hoe 
staat u tegenover elektrisch rijden en het 
opladen van een elektrische auto? 28 
deelnemers maakten hiervan gebruiken, 
waarvoor veel dank. De resultaten laten een 
duidelijk beeld zien: 26 van de 28 deelnemers 
(92,9%) denkt erover na om elektrisch te 
rijden of rijdt al elektrisch. Over het opladen 
van een elektrische auto zijn de 
respondenten verdeelder, maar de voorkeur 
gaat uit naar het opladen van de elektrische auto aan huis. 56,7% geeft de 



voorkeur aan een laadpaal aan huis en 26,7% prefereert een laadpaal aan 
huis met een kabelgoottegel. Minder populair is een laadpaal in de 
omgeving. Slechts 16,7% van de respondenten geeft hier de voorkeur aan. 
De resultaten van deze enquête nemen we mee in de totstandkoming van 
de zogeheten laadpalenvisie. Wilt u de fractie nog wat meegeven? Mail 
rechtstreeks naar onze woordvoerder duurzaamheid Erik-Jan Kreuze via 
e.kreuze@hoogeveen.nl  

 

Op bezoek bij… 

‘Op bezoek bij’ is de vaste rubriek van de 
nieuwsbrief geworden. Nagenoeg elke week is 
de CDA-fractie wel op bezoek bij één van de 
vele (maatschappelijke) organisaties en 
initiatieven om een luisterend oor te bieden en 
mee te denken. Zo was opvolger Arnold de 
Weerd met de raad op bezoek bij 
afvalverwerker Attero in Wijster, bezochten 
Erik-Jan Kreuze en Bert Otten in het kader van 
de campagne onder meer de IT-hub en waren 
Femke Koekoek en Arnold de Weerd aanwezig 
bij de opening van de tentoonstelling over 70 
jaar Molukken in Nederland. De input die we 
meekrijgen nemen we mee in ons raad- en fractiewerk. 

Wilt u ook met ons in gesprek of heeft u een suggestie voor een 
werkbezoek? Laat het ons weten via info@cdahoogeveen.nl!  
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